
P R O T O K O L L  

fört vid Höglekardalens samfällighetsförenings 

årsstämma  

Datum: 18 april 9.00 2014 

Plats: Höglekardalens fjällpensionat 

 

 

 

§ 1. Årsstämmans öppnande 

Dag Wiklund hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 2.Val av ordförande för mötet 

Mötet beslutade  

att till ordförande för mötet utse Dag Wiklund. 

 

§ 3. Val av sekreterare för mötet 

Mötet beslutade  

att till sekreterare för mötet utse Eva Magnusson. 

 

§ 4. Val av två justerare 

Mötet beslutade 

att till justerare för dagens protokoll välja Peter Nääs och Lena Rullander. 

 

§ 5. Stadgeenligt utlysande 

Kallelse till årsmötet har utgått med utskick via mejl, brev samt utlagt på hemsidan. Mötet 

beslutade 

att godkänna det sätt som utlysandet skett. 

 

§ 6. Godkännande av dagordningen. 

Tillägg i dagordningen: 

Styrelsens verksamhetsberättelse har ramlat bort i dagordning och bör läggas till samt att byta 

plats på punkterna 16,17. 

Årsmötet beslutade 

att godkänna dagordningen med tillägg verksamhetsberättelsen ändringar. 

 

§ 7. Balans- och resultaträkning 

Kassören redogjorde för föreningens balans- och resultaträkning. Inga har inte fakturerat 

föreningen för snöröjning gällande 2013. 

 Årsmötet beslutade 

att godkänna balans- och resultaträkningen 

 

§ 8. Budget för kommande verksamhetsår 

Årmötet beslutade 

att godkänna nästa års budget. 

 

§ 9. Revisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp. 

 

 

 



§ 10. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade 

att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen gäller. 

 

 

§ 11 .Styrelsens verksamhetsberättelse 

Ordf läste upp verksamhetsberättelsen, årsmötet beslutade 

att godkänna verksamhetsberättelsen. 

 

§ 12. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

Inga motioner har inkommit till styrelsen. 

 

§ 13. Ersättning till styrelsen och revisorerna. 

Inga anspråk på ersättning har inkommit till styrelsen. 

 

§ 14  Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. 

Årsmötet beslutade  

Att godkänna styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. 

 

§ 15 Fastställande av debiteringslängd. 

Debiteringslängden fanns tillgänglig under mötet, styrelsen uppmanade medlemmarna att så 

snart ändringar sker meddela detta till styrelsen så att debiteringslängden revideras och hålls 

aktuell. 

Årsmötet beslutade  

att uppdra åt styrelsen att komplettera debiteringslängden.  

Tomas Carlsson gjorde ett förtydligande ang ev debitering från de medlemmar som ej betalar 

sina fakturor, de medlemmar som enbart betalar sophämtningsavgift kan ej drivas till inkasso, 

det gäller endast de "fullvärdiga" medlemmarna. 

 

 

§ 16. Fastställande av årsavgift 

Årsmötet beslutade 

att  årsavgiften ska vara oförändrad d v s  200 kr/år och fastighet. 

 

§ 17. Val av ledamöter 

Följande ledamöter är valda på 2 år och har alltså 1 år kvar: Anita Wivemar, Dag Wiklund 

och Eva Magnusson. 

Årsmötet beslutade 

att på 2 år välja Peter Nääs och Bosse Söderholm. 

Till suppleanter på 1 år valdes Gertrud Ståhlemar och Rolf Gärdin. 

 

 

§ 18. Val av ordförande 

Till ordförande för nästa verksamhetsår valdes Dag Wiklund. 

 

§ 19. Val av revisorer och suppleant 

Till revisorer valdes Karin Ljungdahl och Lena Rullander. 

Till revisorssuppleant valdes Björn Söderholm. 

 

 



§ 20. Val av valberedning 

Mötet beslutade enhälligt 

att till valberedning välja; 

Håkan Strid, sammankallande 

Mikael Törnvall 

Eva Niklasson 

 

Årsmötet beslutade  

att skicka årsmötesprotokollet till valberedningen. 

att i god tid innan årsmötet skicka aktuell medlemsförteckning till sammankallande i 

valberedningen. 

 

§ 21. Övriga frågor 

• Det har hörts rykten om att det ska beslutas kring en gemensam lösning gällande VA för 

hela dalgången, detta är inte något som kommit föreningen till del. Kommunen har ett 

övergripande ansvar och dalgången anses som ett skyddsområde. F n kommer ingen 

förändring att ske inom föreningen. 

  

• Knytkalaset förra året blev inställt, Håkan Rasteby föreslog att föreningen skulle ha ett 

knytkalas första lördagen i augusti, ( 2 aug), ett förslag som alla var positiv till. 

 

• Sopboden – där ska endast läggas brännbara hushållssopor, närmaste sophämtningsstation 

för föreningen ligger i Hallen. Styrelsen får i uppdrag att förtydliga information kring 

detta och sätta upp ett anslag i sopboden. 

 

• uppmanade alla att meddela nya adress-/ kontaktuppgifter till styrelsen. Föreningen har 

även en hemsida. 

 

• Håkan Rasteby tog upp frågan om att det är dålig sikt där skoterleden korsar vägen, det är 

en skylt uppsatt men det krävs en större, styrelsen fick i uppdrag att kontakta 

skoterklubben ang detta. Håkan Strid uppmärksammade oss om att jordhögen som ligger 

efter rivningen av sommarladugården också är en risk eftersom den skymmer sikten. 

 

§ 22. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt. 

Årsmötesprotokollet kommer att mejlas ut till medlemmarna, sättas upp i sopboden, samt 

läggas ut på hemsidan. 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

Eva Magnusson           Lena Rullander  Peter Nääs 

sekr 

 

 


